
Referat af skolebestyrelsesmøde Nordre Skole 

Dato: 27. marts 2023            

 

Tidspunkt: 17.00-19.00   

 

Lokation: Lokale 2        

 

Mødeleder: Brian Roed 

 

Referent: Torben Tougaard 

 

Skolen: Brian Roed, Søren Røjgaard og Torben Tougaard + 

Alex (medarb. rep.) Maria-Louise Navntoft med til punktet 

ØK-status 

Forældre deltagere: Rikke May, Susanne Bækby Gerges, 

Mette Giversen, Klaus Bove 

Fraværende: Chandra Larsen, Carina Bay, Jan Lyng 

Lauridsen 

Elevrådet: Thea Glerup 

 

 

 

Punkt Beskrivelse Bilag 

1. Velkommen 

 

 

2. ØK-status marts 2023 ved MLT 
Der forventes et budget på godt 74 mio kroner. Det giver et mindre budget på 1.9 

mio kroner i forhold til sidste år. 

Der budgetteres med et lønbudget på 68 mio kroner. 91% af vores forbrug. 

Af store poster er ”øvrige aktivitetsafhængige udgifter”, som fx er udgifter til copy-

dan, lejrskoler mv på 2.6 mio kroner. 

”Kurser og uddannelse” er faldet til 254.000 kroner, da der var et stort 

Mentaliseringskursus sidste år for vore specialafdelinger. 

”Drift og vedligeholdelse af grunde og bygninger” er faldet til 268.000 kroner, da der 

var udgifter til naturfagslokale sidste år. 

”Varme” er heldigvis faldet. 

Der forventes en bundlinje på 0 kroner. 

Der er korrigeret for Teknisk Service ift. løn fra august til nytår, hvor det går over til 

central forvaltning. 

 

Der er inviteret til et møde for skolebestyrelsesformænd hos DLF d. 11. april. 

På dagsordenen er bl.a. de forventede budgetbesparelser i forhold til budget 2023-

27. 

Rikke Maj kan ikke deltage, men andre i bestyrelsen kan byde ind. 

 

 

3. Opgave til skolefesten – bemanding af indgange    
Der er lavet bemandingsplan for indgangene til skolefesten. 

 

 

4. Orientering omkring påbud fra RHV. Mødet i maj afholdes på RHV  
I november fik afdelingen Rindsholmvej et påbud fra arbejdstilsynet i forhold til 

medarbejdernes arbejde med højintense følelser. 

 



Der blev efterfølgende iværksat initiativer fra ledelsen i forhold til et godt 

arbejdsmiljø, bl.a. kommer Maria Methner og laver KRAP forløb. 

Der kom en artikel i JP Viborg og Viborg Stifts Folkeblad.  

Der har efterfølgende været opfølgning med de forældre, der havde udtalt sig til 

artiklen. 

AMR fra Rindsholmvej har efterfølgende udtalt sig til avisen, at han ikke kan 

genkende billedet fra artiklen, og trivselsmålinger understøtter det. 

Der arbejdes med dokumentation i forhold til arbejdet med de børn, der har adfærd 

der påvirker medarbejdernes arbejdsmiljø, så man kan følge op og arbejde 

målrettet med forandringer. 

Der skal afrapporteres til arbejdstilsynet i forhold til tiltag, der har været foretaget og 

effekten af dem medio maj 2023. 

Der er udarbejdet en særskilt skoleplan for afd. Rindsholmvej. 

 

5. NYT fra elevrådet  
Siden sidst har elevrådet været i alle klasser for at høre forslag fra eleverne. 

Der er siden bl.a. arbejdet med en Nordre Skole tøjpakke. 

Fremadrettet vil elevrådet arbejde med det øverste rum i udskolingen mod 

Multibanen ift. at lave et loungeområde. 

Der kommer en opfordring fra bestyrelsen til elevrådet om at drøfte ”de gode 

pauser”. 

 

 

6. Timetal næste skoleår / fagfordeling status herunder status vedr. ny 2. årgang 
Der arbejdes frem mod at fortsætte med 1 klasse til næste års 2. klasse, da der 

ikke forventes ændring i elevtallet. 

Der arbejdes videre med tanker om kortere skoledage. De sparede lektioner 

konverteres til flere timer med 2 voksne i lektionerne. 

 

 

7. Matematik vejleder på i april mødet   
 

 

8. Evt. 
- Møde justering resten af dette skoleår mht. datoer (17/4, 24/5, 14/6)  

 

Der er besøg fra Tyskland i forbindelse med Erasmus+ 

 

 

 

 

 

 

 

 


